
1 

 

 

SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON) 
No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon. 
Tel: 2576 1871    Fax: 2882 4548 
E-mail address: sekss100@edb.gov.hk       School Website: www.seksswk.edu.hk

 

Parents’ Letter No. 9 

                     15 January 2020 

Dear Parent/Guardian, 

Health Information, Half-yearly Post-Examination Activities, Collection of Fees,  
S.6 Post-mock Examination, S.6 Graduation Day and Parents' Day 

 
Please be informed of the following matters: 
 

1. Health Information – Communicable Diseases 

To prevent pneumonia and respiratory tract infection, members of the public should maintain good 

personal and environmental hygiene.  Parents and students please refer to the attached leaflet for 

the advice given by Centre of Health Protection. 

 

2. Half-yearly Post-Examination Activities 

Please be informed that half-yearly post-examination activities will be arranged for all students on 
21 January 2020. School will start at 8:15 am and end at 12:25 pm.   

3. Collection of Fees 

With the second term commencing on 10 February 2020, the following fees will be collected from 
students to meet school expenses: 
a) School-based Management Fee (SBM Fee): S.1 to S.5 students have to pay $100 (second 

installment) for meeting the expenses of general student welfare.  
b) ECA Fund: S.4 and S.5 students have to pay $70 (second installment) for activities    
 conducted by the school. 
 

Level Type of Fees Amount 

S.1 – S.3 School-based Management Fee $100 

S.4 – S.5 School-based Management Fee + ECA Fund $100 + $70 = $170 

The total amount should be submitted to the class teacher between 4 and 6 February 2020. 

Payment methods: In cash or by cheque*.   

* The cheque should be made payable to ‘Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)’.  
Please write your child’s name, class and class number at the back of the cheque.  

Special reminder: The school reserves the right NOT to issue any school document such as Student 
Report Card, Leaving Certificate, etc to a student who fails to pay the necessary fees to the school.  
S.6 students who still fail to pay the necessary fee in the first term may not be allowed to attend the 
Graduation Day. 
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4. S6 Post-mock Examination 2019/2020 

To give our S6 students additional practice and to better prepare them for the HKDSE 
Examination, the school will conduct the Post-mock Examination from 12 to 18 February 2020.  
The examination timetable can be found below. 
  
Please encourage and urge your child / ward to make full and good use of the little time that 
remains to work hard for the Post-mock Examination and the HKDSE Examination. 
 

S6 Post-mock Examination 2019/2020 

Timetable 

Period 1 2 3 4 5 6 7 8 9 

12/2 

(Wed) 

PHY Paper 1A (609) 

BIO Paper 1A (410) 

GEOG Paper 1 (411) 

DSE CHIN Paper 3 

(301) 
     

13/2 

(Thu) 
    

DSE CHIN Paper 2 

(301) 
 

CHEM Paper 1B (610) 

ICT Paper 1 (604) 

THS (X2) Paper 1 (205) 

BAFS (X2) Paper 1 (105)

14/2 

(Fri) 
  

ECON Paper 2 (206) 

PHY Paper 1B (609) 

BIO Paper 1B (410) 

  MATHS Paper 2 (Hall) 

17/2 

(Mon) 
  

LS Paper 2 

(Hall) 
   

THS (X1) Paper 1 (205) 

BAFS (X1) Paper 1 (105)

PHY Paper 1B (609) 

BIO Paper 1B (410) 

18/2 

(Tue) 
  

ICT Paper 2 (604) 

CHEM Paper 2 (610) 

PED Paper 2 (306 ) 

  
ENG Paper 3 

(Hall) 

 

5.  S.6 Graduation Day 

The S.6 Graduation Day is on Friday, 21 February 2020. Parents are welcome to share the joy of 

our S.6 students’ completion of secondary education. The ceremony starts at 10:40 am in the 

School Hall. 
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6. Parents' Day 2019/2020 

To foster closer home-school co-operation and to offer better guidance to individual students, the 
Annual Parents’ Day is scheduled to be held from 2:30pm to 8:00pm on Friday, 21 February 
2020. Parents/Guardians are cordially invited to come and discuss with the Class Teacher the 
academic progress and conduct of your child/ward at school, and to collect his/her Half-yearly 
Examination Report Sheet. Students are strongly advised to come with parents/guardians on 
Parents’ Day and all students should be in proper school uniform.  

 

Please select a time slot in the attached Reply Slip to indicate the time you will be coming. The 
attached Reply Slip should be returned to the Class Teacher on or before 6 February 2020. 

 
On Parents’ Day, a parents’ talk hosted by Mother’s Choice will be conducted from 2:00pm to 
3:30pm. The contents cover growth of adolescents, child-parent communication skills and sexuality 
education of adolescents. For the interested parents, please select a time slot after 3:30pm for 
meeting class teacher. A mini Parents’ Library at Room 110 will be operated for parents to borrow 
books on parenting.  

  
Thank you for your cooperation in making this a successful event. Looking forward to seeing you 
on Parents' Day. 
 

Lunar New Year is approaching.  I wish you all a healthy and prosperous Year of the Rat. 

 

    Yours faithfully, 

 

 

 

 (YEUNG KWONG Mong-ha) 

        Principal 

 

 

 

 

 

This Parents’ Letter can be found on our school homepage (http://www.seksswk.edu.hk/) and eClass Parent App. 
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官立嘉道理爵士中學 (西九龍) 

二零一九至二零二零年度 第九號家長信撮要(詳情請參閱英文版) 

 
1. 健康資訊-傳染病 

 
為預防肺炎及呼吸道傳染病，市民應保持良好的環境及個人衛生。現附上衛生防護中心的單
張，以供家長及學生參考有關預防肺炎及呼吸道傳染病的建議。 
 
2. 上學期試後活動 

2020 年 1 月 21 日為上學期試後活動日，上課時間為上午八時十五分至下午十二時二十五分。 

 
3. 收取費用 

下學期將於 2020 年 2 月 10 日開始，校方將收取下列費用： 

甲) 校本管理費：中一至中五級同學須繳交校本管理費$100。 

乙) 課外活動費：中四及中五級同學須繳交$70。  

  

級別 費用 款項 

中一至中五級 校本管理費 $100 
中四及中五級 校本管理費 及 課外活動費 $100 + $70 = $170 

 

請於 2020 年 2 月 4 日至 6 日期間，將上述款項交給各班班主任。 

                 

繳款方式：現金 / 支票* 

* 如以支票繳交款項，支票抬頭請寫：Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)， 

  支票背頁寫上學生姓名、班別及班號。 

 

注意: 如學生未能依時繳交上述款項，有關學生將不會獲發學校文件如成績表、離校證書等，

而中六學生則不會獲准參加中六畢業禮。 
 
 

4. 後模擬考試 

為了讓中六學生有更多預備中學文憑試的練習機會，學校將於2020年2月12至18日舉行 「後

模擬考試」，請參閱下列考試時間表。中學文憑試將至，請家長督促子女利用餘下僅有的時

間努力溫習。 

 

中六後模擬考試 2019/2020 

時間表 

課節 1 2 3 4 5 6 7 8 9 

12/2 

(三) 

物理卷一 A (609) 

生物卷一 A (410) 

地理卷一 (411) 

中國語文卷三 

(301) 
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13/2 

(四) 
    

中國語文卷二 

(301) 
 

化學卷一 B (610) 

資訊及通訊科技卷一 

(604) 

旅遊與款待 (X2) 卷一 

(205) 

企業、會計及財務概論

(X2) 卷一 (105) 

14/2 

(五) 
  

經濟卷二 (206) 

物理卷一 B (609) 

生物卷一 B (410) 

  
數學卷二 

(禮堂) 

17/2 

(一) 
  通識卷二 (禮堂)    

旅遊與款待 (X1) 卷一 

(205) 

企業、會計及財務概論

(X1) 卷一 (105) 

物理卷一 B (609) 

生物卷一 B (410) 

18/2 

(二) 
  

資訊及通訊科技卷二

(604) 

化學卷二 (610) 

體育卷二 (306) 

  
英文卷三 

(禮堂) 

 
 

5. 中六級同學歡送會 
 

中六級同學歡送會將於 2020 年 2 月 21 日( 星期五 )舉行，歡迎家長出席一同分享中六學生

完成中學教育的喜悅。典禮將於上午 10:40 在禮堂進行。 

 
 

6. 2019/2020 年度學校家長日 

為加強學校與家庭的聯繫和溝通，讓家長或監護人對 貴子弟在學校的表現及成績有更深入

的了解，本校訂於 2020 年 2 月 21 日( 星期五 ) 下午 2:30 至 8:00 舉行家長日。當天各班班

主任將派發成績表（中一至中五級），並跟家長或監護人面談。 

於下午 2:00 至 3:30，母親的抉擇將舉辦家長工作坊，內容涵蓋青少年成長、親子溝通和性

與戀愛關係。有興趣之家長，請選擇下午 3:30 後會見班主任。另外，一樓學生活動室(110

室)將會有親子圖書，以供借閱。 

子女能夠愉快學習，全賴家校的共同努力。盼能抽空出席家長日。隨函附上回條，請於 2 月

6 日或之前填妥，並囑 貴子弟交回班主任。 

 
農曆新年將至，祝各位鼠年身體健康、萬事如意。
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REPLY SLIP 
Parents’ Day (P.L. No. 9) 

(To be returned on or before Thursday, 6 February 2020) 
 

To: Principal  
 Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon) 

 I acknowledge receipt of Parents’ Letter No. 9 regarding Parents’ Day and have noted the 
contents therein.    

I *will / will not attend the parents’ talk from 2:00 p.m. to 3:30 p.m. 

I *will / will not attend the Parents’ Day on Friday, 21 February 2020. 

Time 
Please put a (  ) against the period of time  
that is most convenient for you 

2:30 p.m. – 3:00 p.m.  

3:00 p.m. – 3:30 p.m.  

3:30 p.m. – 4:00 p.m.  

4:00 p.m. – 4:20 p.m. Break 

4:20 p.m. – 4:50 p.m.  

4:50 p.m. – 5:20 p.m.  

5:20 p.m. – 5:40 p.m. Break 

5:40 p.m. – 6:10 p.m.  

6:10 p.m. – 6:40 p.m.  

6:40 p.m. – 7:00 p.m. Break 

7:00 p.m. – 7:30 p.m.  

7:30 p.m. – 8:00 p.m.  

 
  
Parent’s/Guardian’s Signature: 
 
Parent’s/Guardian’s Name: 
 
Contact Phone No. 

(IN BLOCK LETTERS)

 
Student’s Name: 
 
Class & Class No.: 

       (IN BLOCK LETTERS)

 
Date: 

 
 
 

 * Please delete the inappropriate choice. 
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回 條 (第九號家長信) 

 

本人已知悉第九號家長信內容及家長日事宜，現決定如下： 

 

 本人 *將會 /未克出席下午2:00至3:30之家長講座。 

 

  本人 *將會 /未克出席 貴校於2020年2月21日(星期五)舉辦之家長日。 

  

          

時間 請於下列各時段選擇出席的時間，並加上  

2:30 p.m. – 3:00 p.m.  

3:00 p.m. – 3:30 p.m.  

3:30 p.m. – 4:00 p.m.  

4:00 p.m. – 4:20 p.m. 小息 

4:20 p.m. – 4:50 p.m.  

4:50 p.m. – 5:20 p.m.  

5:20 p.m. – 5:40 p.m. 小息 

5:40 p.m. – 6:10 p.m.  

6:10 p.m. – 6:40 p.m.  

6:40 p.m. – 7:00 p.m. 小息 

7:00 p.m. – 7:30 p.m.  

7:30 p.m. – 8:00 p.m.  

 

 

 

家長簽署：___________________________________ 

家長姓名：___________________________________ 

家長聯絡電話：_______________________________ 

學生姓名：                          

班別及學號：_______________（     ） 

2020 年 2 月      日 

 
 
 
 
* 請刪去不適用的選擇 
 


